



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2425-071

The Arrangement for Changing to Summer Uniform
有關更換夏季校服安排

Dear Parents,
各位家長:

Please take note on the following arrangements regarding the change of summer uniform:

- (1) Starting from 28 April 2025 (Mon), it is mandatory for all students to attend school in neat summer uniform.
- (2) During the "transition period for summer/winter uniform", from 31 March 2025 (Mon) to 16 April 2025 (Wed), students may choose to wear a full set of winter or summer uniform according to the weather.

For enquiries, please contact the school office at 2604 9762. Thank you for your attention.

本校將於 2025 年 4 月 28 日 (一) 起正式更換夏季校服，有關安排如下：

- (一) 學生於 2025 年 4 月 28 日 (一) 起必須穿著整齊夏季校服。
- (二) 由 2025 年 3 月 31 日 (一) 起至 2025 年 4 月 16 日 (三) 為「換季過渡期」，學生可因應需要，選擇穿著整套的冬季或夏季校服。

特此通知，敬希垂注。如有疑問，歡迎致電 2604 9762 向校務處職員查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal

沈啟誠校長

21 March 2025

2025 年 3 月 21 日